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Toelichtende nota 

 

Vorige maand kloegen bewoners van de Milsenstraat het toegenomen sluipverkeer 

aan in hun straat. Ze verwezen naar de knip aan de Groenstraat, maar ook vorig jaar 

kaartten we met de inwoners van de Groenstraat en de Lange Nieuwstraat ook de 

invoering van het tweerichtingsverkeer in de Lange Nieuwstraat aan. Het 

stadsbestuur spreekt van een constructief overleg met de buurtbewoners en dat er 

ANPR-camera’s zouden komen om het sluipverkeer te weren. Ook de aanpassing van 

de Lange Nieuwstraat zou een concreet engagement zijn van het stadsbestuur. 

 

Daarnaast is dit opnieuw een dossier als gevolg van de invoering van de Nieuwe 

Vesten. Dit is en blijft zeer actueel en was dan ook één van de belangrijkste thema’s 

in de verkiezingen. Met dat de stadslijst Voor Mechelen nu niet meer een meerderheid 

heeft in de nieuwe coalitie, en Vooruit die als nieuwe partner toch aangaf dat er een 

heel participatietraject moest komen over de Vesten; waren we dan ook verrast om 

te horen dat burgemeester Somers bij zijn eedaflegging zei “dat de discussie over de 

mobiliteit is gevoerd… en dat de verkiezingen die hebben beslecht.” 

 

Vragen 
 

- Is er al zicht op de timing van de vernieuwingswerken van de Lange Nieuwstraat, en zo 

jaar, wanneer zou dit zijn? 

- Is er al zicht op een timing voor de ANPR camera’s die er daar zouden komen als 

maatregel tegen het sluipverkeer, en zo jaar wanneer zou dit zijn? 

- Komt er nu nog wel of niet een voorbereidend participatiemoment waar Vooruit van sprak 

in de campagne in verband met de Nieuwe Vesten, of is het de mening van dit 

stadsbestuur dat de discussie hierover is afgelopen? 
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